

Title (en)

PROTECTED IMAGE.

Title (de)

GESCHÜTZTES BILD.

Title (fr)

SUPPORT D'IMAGE PROTEGE.

Publication

EP 0511378 A1 19921104 (EN)

Application

EP 92901956 A 19911107

Priority

US 61685190 A 19901121

Abstract (en)

[origin: WO9209930A1] A binary image (10b) comprising a plurality of first areas, at which a porous or particulate imaging material is adhered to a substrate (20), and a plurality of second areas, at which the substrate (20) is free from the imaging material, is protected by laminating thereto a laminating sheet (30) comprising a durable layer (34) and a support layer (38) with the durable layer (34) facing the image (10b) and at least one portion of the laminating sheet (30) extending beyond the periphery of the substrate (20), so that the durable layer (34) adheres to both the first and second areas of the image (10b). The support layer (38) is then displaced away from the image (10b) such that the durable layer (34), remains attached to the image, but in the portion of the laminating sheet (30) extending beyond the substrate (20) the durable layer (34) remains attached to the support layer (38) so that the durable layer (34) breaks substantially along the periphery of the substrate (20). The image (10b) remains covered with a durable layer (34) which: a) is substantially transparent; b) has an abrasion resistance of at least 10 cycles of 10 Newton force as measured by an Erikson Abrasion Meter and a critical load value of at least 100 grams as measured by ANSI PH1.37-1983; and c) is not removed from the image by contact with adhesive tape having an adhesion to steel of 33 grams per millimeter as measured by ASTM D-3330.

Abstract (fr)

L'invention se rapporte à un support d'image binaire (10b) comprenant un premier groupe de plusieurs zones, au niveau desquelles un matériau de formation d'image poreux ou particulaire est collé à un substrat (20), et un second groupe de plusieurs zones au niveau desquelles le substrat (20) ne comporte aucun matériau de formation d'image. On protège ce support d'image binaire (10b) en lui appliquant une feuille de stratification (30), qui comporte une couche durable (34) et une couche de support (38) et dans laquelle la couche durable (34) est tournée face au support d'image (10b), au moins une partie de la feuille de stratification (30) s'étendant au-delà du pourtour du substrat (20), ainsi la couche durable (34) adhère à la fois aux premières et secondes zones du support d'image (10b). La couche de support (38) est ensuite éloignée du support d'image (10b), pour que la couche durable (34) reste fixée au support d'image, alors que, dans la partie de la feuille de stratification (30) s'étendant au-delà du pourtour du substrat (20), la couche durable (34) reste fixée à la couche de support (38) de façon à se briser essentiellement le long du pourtour du substrat (20). Le support d'image (10b) reste ainsi couvert d'une couche durable (34), laquelle: (a) est essentiellement transparente; (b) présente une résistance à l'abrasion, mesurée par un appareil de mesure d'abrasion d'Erikson, d'au moins 10 cycles d'une force de 10 Newton, et une valeur de charge critique d'au moins 100 grammes mesurée par le procédé ANSI PH1.37-1983; et (c) ne se détache pas du support d'image par contact avec une bande adhésive présentant une adhérence à l'acier de 33 grammes par millimètre, mesurée par le procédé ASTM D-3330.

IPC 1-7

B41M 5/36; G03C 11/08; G03F 7/09; G03F 7/34

IPC 8 full level

B41M 5/382 (2006.01); **B41M 5/42** (2006.01); **B41M 5/46** (2006.01); **B41M 7/00** (2006.01); **G03F 3/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

B41M 5/42 (2013.01); **B41M 7/0027** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 9209930A1

Designated contracting state (EPC)

DE FR GB IT NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 9209930 A1 19920611; CA 2070669 A1 19920522; EP 0511378 A1 19921104; JP H05504008 A 19930624

DOCDB simple family (application)

US 9108345 W 19911107; CA 2070669 A 19911107; EP 92901956 A 19911107; JP 50106291 A 19911107